
 
 
 

Österbottens välfärdsområdes förbindelse till hyrande av branddepå i Övermark i Närpes 
  
Välfärdsområdesstyrelse 29.08.2022 § 95 
1930/10.00.01/2022       

Beredare    
Tilläggsuppgifter: telefonummer: 040 076 7502, fornamn.efternamn@ovph.fi 

Branddepån är belägen i ett gammalt mejeri från 1900-talet. Hyresvärden har meddelat att 
den inte längre kommer att reparera dessa utrymmen för att de ska motsvara användarens 
krav. De sociala utrymmena och de utrymmen som stöder den övriga verksamheten, 
såsom garaget, motsvarar heller inte de krav som idag ställs på arbetsutrymmen. Med 
tanke på den fortsatta verksamheten är det nödvändigt att bygga en ny branddepå.  
 
Närpes stad har reserverat en byggplats för depån och har på våren 2022 beviljats ett 
bidrag via Brandskyddsfonden (BSF) utgående från de planer som staden presenterade i 
sin anhållan. Österbottens räddningsverk har i samband med anhållan om BSF-
finansiering förbundit sig till att använda dessa utrymmen medelst det anslutna 
intentionsavtalet (bilaga).  
 
Närpes stad har fortsatt med sitt planeringsarbete och bereder för egen del en 
konkurrensutsättning samt inväntar på Österbottens välfärdsområdes beslut om att 
välfärdsområdet ska förbinda sig till att hyra dessa utrymmen när de har färdigställts. För 
att beviljas BSF-finansiering måste byggnationen innan utgången av året ha framskridit till 
den nivå som fastställs i finansieringsvillkoren. Välfärdsområdets förbindelse ger staden en 
bekräftelse om att den kan fortsätta med sina åtgärder som säkerställer att byggnationen i 
slutet av året når den fas som förutsätts för att beviljas BSF-finansiering.  
 

Välfärdsområdesdirektör Kinnunen Marina 

föreslår, att Österbottens välfärdsområde förbinder sig till det anslutna utkastet till 
intentionsavtal (bilaga). Välfärdsområdet utser lokalitetsdirektör Tommy Forsman, 
räddningsdirektör Tero Mäki och kretsbrandchef Kaj Enqvist till kontaktpersoner. 

Beslut: 
Förslaget godkändes. 
 
Antecknades till protokollet att ordföranden Peter Sjöqvist, styrelsemedlem Hans-Erik 
Lindqvist och fullmäktiges IV viceordf. Johanna Borg anmälde jäv (förvaltningslagen § 28 
pt. 5)  och avlägsnade sig från sammanträdet innan ärendets behandling inleddes. 
 
Styrelsens II vice ordförande Katja Rajala fungerade som ordförande för ärendet.


